
sa sastanka UO, održanog 23.o6.1977.

risutni: b.bubenik, .Kanzlovsky, I.Kripko, T.Ivančić, ivi.Kobol, 

Z.ihaljevic, T.Iuljiz, .Škarica i S...erner.

I. bubenik predlaže da se Klub zatvori dva mjeseca, jer članova koji 

dolaze u prostorije je već sada sve manje, "par se pbstaSrlja pitanje 

ima Ij. smisla da Klub radi preko ljeta. Lanjsko iskustvo pokazuje 

da bi zatvaranje bilo bolje. _ ‘ '
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škarica daje prijedlog da se na vrata Kluba izvisi obavijest da 

se za informaciju članovi obrate na Ni /sprat više/ gdje če biti spisak 

dežurnih.

2« Hripku i Bubeniku se trebaju isplatiti honorari od tečaja /3oxćo din/ 

UO se složio sa činjenicom da tehniku treba obnoviti..

lub isplatiti jednu dnevnicu Berić Krsti iz samoborskog kinokluba, 

za organizaciju i vrćenje filmova sa samoborskog festivala./2.6.77. 

3oo din/.

. • Film N.Pansinija išao je na TV programu, ali bez klubske špice. 

Honorar je iznosio 2ooo d. a ubuduće će svaka suradnja sa TV biti 

utanačena ugovorom.

Stigla je i dotacija USIZ-a za kulturu- 546ood.

4. SIZ za kulturu poslao je klubu pritužbu u vezi ne slanja ispunjenog 

formulara, medjutim formuler ranije nismo ni dobili i Bubenik ga je 

hitno poslao. Treba se povezati sa općinskim SlZ-om kulture.Bubenik 

je razgovarao sa drugaricom Podboj.Trebali bi imati svog delegata,a 

nemamo ga!

5= Na sjednici STZ-a kinematografije u Samoboru, došlo je do vrlo 

neugodne diskusije. Veselin Golubovic i Kruno Hajdler smatraju da je 

fond od looooo za amaters ki film nerealan, jer godinama nije snimljen 

jedan dobar film.Smatra da je najgori KK"Zagreb".Postavilo se pitanje 

da li treba odobriti dotacije i ima li to smisla.

Bubenik predlaže da reagiramo, da se uputi dopis o održanju sjednice 

UO, na kojoj je odlučeno da se ta diskusija treba demantirati odgovara

jućim demantima i posebno istaknuti društvenu djelatnost Kluba.

-Škarica misli da je to atak na kinoamaterizam uopće! Škarica i 

Hanzlovsky će sastaviti dopis i poslati ga.
6. Trojica naših članova nalazi se na ranim akcijama na Savi, održavaju 

se tečajevi sa oko 3o članova./ Kodak, Cvetko, Gudlek/

Ekipa filma "Maestro" obratila nam se sa molbom da im ustupimo prosto

rije i telefon od 2o.o7-l.lo og. za potrebe filma. Bubenik je razgovara



sa Briskim, koji je rekao da to ne dolazi 
Na klub je stiglo pismo od VoGonzija koji

u. obzir!

nudi klubu svoje filmove
po povoljnoj cijenio 

Klub se služi filmovim;
i odgovor Gomziju. *n'
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